
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 737
Vil ministeren redegøre for, hvorfor man i udvisningssager laver indrejseforbud på 9 år og 
ikke for bestandigt? Der henvises til artiklen ”To Levakovic-brødre udvises af Danmark” 
på tv2.dk den 24. september 2021?
https://nyheder.tv2.dk/krimi/2021-09-24-to-levakovic-brodre-udvises-af-dan-
mark?fbclid=IwAR2Hc14pldw4S1ry74m6TxZkSwfeM8eM2EapCbhqJm-
lOSW2Rwj0h2pi8EHU

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Adsbøl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Christian Rabjerg Madsen
formand
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